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Abstract (en)
An electronic control system for a valve station of modular construction is proposed, which has a fluid distributor arrangement equipped with
electrically controllable valves (19-26), the valves (19-26) being driven via at least one control module (17, 18). Furthermore, input and/or output
modules (14-16) and a central electronic control unit (10) are provided, to which the individual modules (14-18) are connected for control and/
or for data communication. The control unit (10) is connected to the modules (14-18) via a bus line system (28), and each module (14-18) has
a programmable address decoder (29-33), means being provided for the sequential configuration of the modules (14-18) and for the automatic
allocation of individual addresses for the individual modules (14-18). By this means, the valve station can be constructed or expanded in any desired
way, the modules connected being automatically recognised and provided with addresses. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine elektronische Steuereinrichtung für eine modulartig aufgebaute Ventilstation vorgeschlagen, die eine mit elektrisch steuerbaren
Ventilen (19-26) bestückte Fluidverteileranordnung aufweist, wobei die Ventile (19-26) über wenigstens ein Steuermodul (17, 18) gesteuert werden.
Weiterhin sind Eingangs- und/oder Ausgangsmoduln (14-16) sowie eine zentrale elektronische Steuereinheit (10) vorgesehen, an die die einzelnen
Moduln (14-18) zur Steuerung und/oder zur Datenkommunikation angeschlossen sind. Die Steuereinheit (10) ist mit den Moduln (14-18) über
ein Busleitungssystem (28) verbunden, und jedes Modul (14-18) weist einen programmierbaren Adreßdecoder (29-33) auf, wobei Mittel zur
sequentiellen Konfigurierung der Moduln (14-18) und zur automatischen Zuweisung von individuellen Adressen für die einzelnen Moduln (14-18)
vorgesehen sind. Hierdurch kann die Ventilstation beliebig aufgebaut oder erweitert werden, wobei die angeschlossenen Moduln automatisch
erkannt und mit Adressen versehen werden. <IMAGE>
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